

EXCHANGE OPPORTUNITIES AT THE GENEVA SCHOOL OF ECONOMICS AND MANAGEMENT

The Geneva School of Economics and Management (GSEM) of the University of Geneva is more than a leading Swiss business school. Building on over 100 years of history, the GSEM's mission is to educate responsible leaders for a diverse and changing society.

EXPERIENCE THE GENEVA ADVANTAGE

The GSEM benefits from the "Geneva Advantage" – its unique location in Geneva. Situated in the heart of Europe, the region is home to international companies, non-profit organizations, multinational corporations, and financial institutions. Our location in Geneva supports our strategic positioning in the areas of sustainability, global governance, and business analytics.

PROGRAMS OFFERED

At the GSEM we provide our students with a first-class educational experience to prepare them for their future careers. We encourage our students to enrich their university years and gain international experience to be successful in an increasingly complex and globalized business world.

The GSEM has exchange agreements with more than 160 worldwide partner universities and business schools. Six programs welcome incoming students:

- **A BILINGUAL BACHELOR IN ECONOMICS AND MANAGEMENT**

Courses taught in English or French, with a focus on acquiring the quantitative expertise needed for developing analytical skills and critical thinking.

- **5 MASTER'S PROGRAMS TAUGHT IN ENGLISH**

Master in Economics
Master in Responsible Management
Master in Business Analytics
Master in Statistics
Master in Wealth Management

SCAN ME!



OPPORTUNITÉS D'ÉCHANGE À LA GENEVA SCHOOL OF ECONOMICS AND MANAGEMENT

La *Geneva School of Economics and Management (GSEM)* de l'Université de Genève est bien plus qu'une grande école de commerce suisse. S'appuyant sur plus de 100 ans d'histoire, la mission de la GSEM est de former des leaders responsables pour une société diversifiée et en constante évolution.

FAIRE L'EXPÉRIENCE DU GENEVA ADVANTAGE

La GSEM s'appuie sur sa situation exceptionnelle au cœur de Genève, son *Geneva Advantage*. Située au cœur de l'Europe, la région abrite de nombreuses entreprises internationales, organisations à but non lucratif, sociétés multinationales et institutions financières. La GSEM place au centre de sa stratégie les domaines interdisciplinaires qui font sa force, dont la durabilité, la gouvernance et l'analyse, et qui s'inscrivent dans les perspectives uniques offertes par Genève.

PROGRAMMES PROPOSÉS

À la GSEM, nous offrons aux étudiantes et étudiants une formation de qualité pour les préparer à leur future carrière. Nous les encourageons à enrichir leurs années universitaires en acquérant une expérience internationale pour réussir dans un monde des affaires de plus en plus complexe et globalisé.

La GSEM a signé des accords d'échange avec plus de 160 universités et écoles de commerce partenaires dans le monde. Six programmes accueillent les étudiantes et étudiants de mobilité:

- **UN BACHELOR EN ÉCONOMIE ET MANAGEMENT, BILINGUE**

Cours dispensés en anglais ou en français, axés sur l'acquisition de l'expertise nécessaire au développement de compétences analytiques et de la pensée critique.

- **5 PROGRAMMES DE MASTER ENSEIGNÉS EN ANGLAIS**

Master en sciences économiques
Master en management responsable
Master en Business Analytics
Master en statistique
Master en gestion de patrimoine

SCAN ME!

